
24. kongres Európskej konfederácie pétanque/CEP 

Zápisnica 
 

Dátum konania: 15. 4. 2023 

Miesto konania: online 

 

Prítomní: CEP predstavenstvo, zástupcovia jednotlivých federácií – členov CEP 

  

1. Privítanie / prezident CEP, Mike Pegg (viedol celé zasadanie) 

 

2. Prezentácia ME Espoirs 2023 / prezident klubu Monako 

 

3. Výročná správa prezidenta CEP (bola zaslaná vopred, nečítala sa) – žiadne otázky 

 

4. Výročná správa tajomníčky CEP (bola zaslaná vopred, nečítala sa) – žiadne otázky 

 

5. Správa audítorov (bola zaslaná vopred, nečítala sa) – žiadne otázky 

 

6. Výročná správa pokladníka CEP – žiadne otázky ohľadne účtov 

➢ Hlasovanie: finančná správa 2022 - 29 prítomných – okienko s hlasovaním, otvorené 

hlasovanie (zároveň slúži na preverenie či hlasovali tí, ktorí mali mandát) – „balot paper“ 

– YES/NO 

  
 

➢ Rozpočet 2024 – žiadne otázky/pripomienky 

  



➢ Rozpočet 2023 sa iba popremiestňoval – Spring meeting CEP bol online, aj kongres, takže 

sa ušetrili peniaze a premiestnili sa na iné položky 

 

7. Monako – dopingová kontrola na ME; alkohol testy na všetkých CEP šampionátoch – všetky 

doteraz mali výborné výsledky 0 % 

 

8. Komisia pre znevýhodnených / Sjoerd Pieterse – nemáme doteraz jednotný postoj federácií – 

malý dotazník na federácie – výsledky vo Výročnej správe 

 

➢ Zatiaľ 6 federácií by sa zúčastnilo podujatia pre hendikepovaných. CEP z toho nevyvodila 

ešte žiaden záver.  

➢ Nejaké otázky?  - Nemecko/Mikael Dorhofer – dobrý začiatok; návrh: možno by 

Francúzsko mohlo postaviť napr. 10 tímov a Nemecko a ostatné krajiny spolu ďalších 6 

tímov; každý začiatok je ťažký, ale treba začať – CEP by mala určiť min. počet účastníkov 

➢ Maďarsko/Ági Kocsis Simon – v Maďarsku majú dobré skúsenosti s prácou s ľuďmi 

s transplantovanými orgánmi; dnes sú na MS v Austrálii; nepotrebujú špeciálnu 

starostlivosť, ale bolo by dobré ich začleniť 

➢ CEP/Mike Pegg – začali sme bez očakávaní, na kongrese 2022 bola skôr negatívna reakcia, 

ale v CEP si myslíme, že to má význam; nezabúdajme na začiatky pétanque, keď tiež 

vlastne hendikepovaný človek podnietil vznik nášho športu; budeme v tom pokračovať, 

budeme sa ďalej pýtať a skúmať 

➢ Veľká Británia/Colin – pracujú s mnohými hendikepovanými a ptq je ideálny, treba to 

rozvíjať, je to veľmi dôležité, súhlasí s Agnes, treba podporovať všetky kluby/federácie, 

ktoré chcú pracovať s hendikepovanými 

 

9. Coaching coachov/Tréning pre trénerov – pripravujú Riccardo Cappacioni + Jana Lazarová – 

je to aj vo Výročnej správe – neskôr dostanú všetci info 

➢ Otázky?  

➢ Veľká Británia/Colin: Je to pokračovanie z 2018/19? – Mike: je to coaching coachov, ale 

robia to iní ľudia a dajú tomu svoje poznatky a skúsenosti 

 

10. Skúšky rozhodcov  – prebehnú na ME mužov/veteránov v Albertville; iný prístup k skúške 

a tréningu, inšpirácia z dávnych turnajov North Sea – federácie budú vyzvané, aby nominovali 

svojich rozhodcov na ME, kde budú asistovať a pracovať priamo na mieste; CEP poskytne 

finančný príspevok, pravdepodobne pokryje ubytovanie, federácie si uhradia iba zvyšné 

náklady; CEP investuje celkovo 6000 eur; Mike dúfa, že CEP bude schopná pozývať takýchto 

kandidátov, ktorí sa chcú stať medzinárodnými rozhodcami, na šampionáty, s pokrytím časti 

nákladov; stále na tom pracujeme – detaily poskytneme neskôr 



➢ Otázky? 

 - odpoveď/Mike: áno 

 

11. Špecifikácie šampionátov CEP – po každom robíme revízie a vylepšenia, zmeny, najmä, čo sa 

týka ubytovania a stravy; neboli sme úplne spokojní s ME v Španielsku – pol hod. po začiatku 

sme už riešili problémy 

➢ Otázky? – nie 

 

12. Pravidlá na šampionátoch – žiadne zmeny 

 

13. Meníme EuroCup – ako ste čítali vo Výročnej správe, používame nový formát – pri poules 

systéme príliš veľa tímov sedí počas baráže – vraciame sa k systému skupín – 4 tímy v každej 

skupine – všetky informácie pošleme dostatočne vopred 

➢ Otázky? – nie 

 

14. Budúce šampionáty 

2023 

➢ veteráni / muži – Albertville – bude poslaná prezentácia v Power Pointe 

➢ Espoirs – Monako  

➢ EuroCup – Anguilleme - 25. výročie – pripravujeme malú oslavu 

2024 

➢ jednotlivci + dublety – Švajčiarsko/Damien Fellay – video prezentácia 

➢ JR + espoirs – Bulharsko – v procese 

➢ ženy – hľadá sa organizátor 

➢ EuroCup – zmena miesta – sever FR – pri Lille 

Všetky informácie pošle CEP včas. 

15. Transfery/Jean-Luc Melleker – prezentácia z Výročnej správy 

➢ proces je takýto: stará federácia musí potvrdiť súhlas, potom nová federácia – používať 

oficiálne dokumenty a posielať riadne oskenované vo formáte pdf 

➢ Otázky? – nie 

 

16. MS Benin/Mike Pegg 

➢ zopár info z Kongresu FIPJP a vyjasnení – Claude Azema bol tento týždeň v Benine - 

bulodrom ešte nie je pripravený a ak nebude včas, bude sa hrať pod šapitó 

➢ CEP odporúča všetkým európskym federáciám dobre si zistiť z oficiálnych zdrojov všetky 

potrebné informácie o očkovaniach a iných zdravotných požiadavkách 

➢ FIPJP možno dá väčší počet pre tímy z Európy 

 

17. Ďalšia téma, ku ktorej sa chce vyjadriť/ Mike Pegg: zvýšenie poplatkov FIPJP – netýka sa 

Európy, lebo tie boli vraj zvýšené minulý rok 

➢ CEP nedvihlo poplatky. Bodka. 

➢ Nebude dvíhať tento rok. Bodka. 

➢ Možno budúci rok, ale to je ešte na diskusiu. 



➢ Ak zvýšime, určite pošleme info včas. 

➢ FIPJP tvrdilo, že poplatky zvýši pre všetkých o 40 %. Claude Azema a Michael Signaire 

neoznámili zvýšenie vopred – povedali, že tak urobia na kongrese v Benine. 

➢ Otázky? – nie 

➢ Mike Pegg: Urobím, čo je v mojich silách, aby sme vás vždy včas informovali, ale niekedy 

k nám prídu info až po tom, čo sa dostanú k jednotlivým federáciám. 

 

18. Ženy a mládež/Mike Pegg 

➢ 23 % z celkového počtu licencovaných sú ženy 

➢ treba zvýšiť počet žien / mladých 

➢ na prvých ME pre dievčatá, keď sa juniorské šampionáty rozdelili podľa pohlavia, hralo 

spolu 43 dievčat – inak by ich bolo tak 2-3, ktoré by dostali priestor v chlapčenských 

tímoch; považujeme to za veľký úspech 

➢ prišiel návrh od niektorých federácií na zmenu na dublety, lebo majú len dve juniorky – 

Mike odpovedal, zabezpečte si tri; je príliš skoro na zmeny, uvidíme, čo bude budúci rok 

a potom príp. urobíme ďalšie zmeny 

➢ Michael: jr dievčatá – návrh, aby dve krajiny vytvorili spoločný tím; robí sa to v iných 

športoch 

➢ Mike: uvidíme, čo sa stane budúci rok, či sa počet zmení, potom zvážime zmeny 

 

19. Rozdelenie na ženy a mužov veteránov / dublety pre veteránov?   

➢ možno, ale najprv to treba dobre prediskutovať s federáciami, aj čo sa týka nákladov pre 

2 tímy 

➢ Je záujem federácií? – CEP pošle nový dotazník 

➢ Nemecko/Michael Dorhofer – veteráni ženy sú v Nemecku 2. najväčšia skupina; plus je to 

skupina, ktorá má vlastné peniaze, takže si môže dovoliť financovať sa sama, bez 

príspevku federácie 

➢ Mike: náklady sú medzi federáciami a hráčmi – to nie je práca CEP; ale nie je to 

o peniazoch, je to o vytvorení šampionátu veteránov pre ženy 

 

20. Musí byť na šampionáte GALA večera?  

➢ Mike: áno, musí; samozrejme, nemôžeme nútiť organizačnú federáciu, ale je dobré, aby 

sme spoločne oslávili celý šampionát; hlavne pre jr a espoirs je dôležité mať párty 

 

21. Vstúpi CEP ako mediátor do „konfliktov“ medzi rôznymi subjektmi, ako sú kluby a pod.? 

➢ Mike: áno, aj sme to už urobili, ale iba vtedy, ak vidíme, že tie strany konfliktu vedia prísť 

k dohode. Ak by sa CEP zapájala do takýchto konfliktov, je to veľmi náročné, zabralo by to 

príliš veľa času a prostriedkov. Pomôžeme, ak vieme. Nezapojíme sa ale do interných 

konfliktov, pokiaľ s tým nesúhlasia všetky zúčastnené strany. 

 

22. Máte otázky, ktoré sme nezodpovedali? 

➢ nie 

 

Koniec 24. kongresu CEP 

 

Zapísala: Jana Lazarová 

Dňa: 15. 4. 2023 


